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Algemene ledenvergadering Skopein WIVOC 
Betreft: Concept verslag van 5 juni 2023 
Locatie: Skopein, Winterswijk 
Aanwezig: 48 mensen (inclusief bestuur) 
 
 

1. Opening door de voorzitter 
Voorzitter Mick Veenstra opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Fijn 
dat er zo’n enorm grote opkomst is.  
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Er zijn geen mededelingen. Er is een ingekomen stuk van Geert Beijers, dit zal bij punt 6 
worden besproken. Een aantal mensen heeft zich afgemeld voor de ALV. 
 

3. Verslag van de ledenvergadering van 14 november 2022 
Het verslag van de ledenvergadering van 14 november 2022 wordt vastgesteld.  
N.a.v. de vragen die daarin zijn gesteld: 
OFO heeft voorzitter gemist in de overdracht en zal komend seizoen weer worden opgepakt, 
dit seizoen niet aan toe gekomen. 
Clinics/werving jeugdleden: er is een miscommunicatie geweest, Dominique en Marc zijn 
hiermee bezig. 
 

4. Terugblik seizoen 2022/2023 
Afgelopen seizoen was het eerste normale seizoen na Corona. Er is veel gebeurd en de 
voorzitter is erg druk geweest. Voor sommige stappen was er gewoon te weinig tijd. Skopein 
Wivoc heeft een redelijk goed seizoen gedraaid, was ook gezellig. 
 

5. Verslag commissies 
 
TC: rumoerig jaar achter de rug, met name rondom nieuwe teamindelingen. Hier wordt nog 
steeds aan gewerkt. Komend seizoen gaan we roulatiesysteem proberen met de trainingen op 
de dinsdag zodat iedereen vroeg en laat gaat trainen. Er zijn nog meerdere vacatures voor 
trainers en coaches, de TC zelf zit vol met 6 personen. Op 22 augustus beginnen we weer met 
de trainingen.  
Gevraagd wordt waarom D1/2 zo is ingedeeld. Volgens de visie zou D2 lijnteam moeten zijn 
met jonge meiden die toe groeien naar D1. TC is hiermee bezig. 
Er is verbazing over het aantal trainers dat gestopt is. TC weet waarom, ieder heeft daarvoor 
eigen reden. Als vereniging kritisch naar kijken, waarderen dat iemand tijd vrijmaakt voor de 
club. Bestuur zal hier komend seizoen mee aan de slag gaan. 
 
Recreanten: hebben met H3/4 mee getraind afgelopen seizoen, was positief. Dit jaar 8e van 
Nederland geworden. Komend seizoen zijn er 2 herenteams, trainers zijn bekend. Op de 
woensdagavonden gaan Kees en Saskia om en om training geven aan de dames recreanten. 
Voor de woensdagochtend nog wel een trainer nodig. 
Gevraagd wordt naar competitiespelers die met mix team mee willen doen aan de competitie. 
Bij Nevobo nagevraagd, dit mag altijd op elk niveau, gebeurt ook bij andere verenigingen. 
 
Activiteitencommissie: met veel nieuwe mensen in begin verloren gevoeld. Erg druk 
geweest met organiseren verschillende activiteiten, soms teleurgesteld door gebrek aan animo 
van leden. De bloembollenactie liep veel beter dan vorig jaar. Vacature in commissie, liefst 
volwassen iemand met ervaring en betrokkenheid bij jeugd. De ALV oppert wat dingen die 
mogelijk kunnen helpen: mogelijk meer reclame maken, printen voor de jeugd (zijn ouders 
ook op de hoogte), mogelijk oudere jeugd laten helpen, mogelijk minder activiteiten 
organiseren die goed gepland en aangekondigd worden, reminder sturen via aanvoerdersapp. 
 
Materiaalcommissie: alles loopt, nieuwe materialen worden geregeld als dat nodig is. 
Antennes in de sporthal zitten niet vast, geeft Rudi elke keer door aan de gemeente. 
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Kledingcommissie:  
Seizoen 2022-2023 was een makkelijk jaar voor de kleding commissie 
1) Begin van het seizoen nieuwe trainingspakken voor zowel trainers, coaches als dames 
1 en heren 1. Reden, de eerder gekozen trainingspakken kregen snel lusjes waardoor ze niet 
mooi bleven, dit is als garantie omgeruild  
2) Inleveren kleding aan het eind van het seizoen, geen grote bijzonderheden 
• Na een beetje uitzoekwerk, zijn de teamtassen compleet. 
• Spelers van D1 en H1 die volgend seizoen stoppen of naar een andere team gaan 
hebben tas + trainingspak ingeleverd.  
• Trainers coaches die volgend seizoen geen training meer geven hebben kleding 
ingeleverd (of zijn benaderd om dit te doen) 
3) Kleding seizoen 2023-2024. 
De kleding commissie heeft op basis van de concept teamindeling een eerste verdeling van de 
kleding gemaakt, met als doel, alle sponsoren koppelen aan een team, en zo min mogelijk 
nieuwe kleding aanschaffen. 
Zodra de teamindeling definitief bekend is gaan we de kleding daadwerkelijk verdelen en bij 
bestellen waar nodig. 
4) Aandachtspunten, afspraak maken voor inleveren kleding, zodat er ook iemand van de 
kledingcommissie aanwezig is om de kleding in ontvangst te nemen, en te bekijken. Nu komen 
we helaas ieder seizoen voor verassingen te staan. 
5) Trainingsshirt. 
• 70 reacties  
50 positief, 15 twijfel, 5 geen interesse  
45 stemmen op Madrid, 27 Retro 
Stemmen op kleuren waren verdeeld, daarom keuze uit 2 kleuren grijs en Colombia. 
We gaan deze shirts aanbieden op wivoc.clubwereld.nl 
Deze wordt daarom aangepast. 
Rode en zwarte shirt + bijbehorende korte broek gaan van de site af 
Beach kleding nieuw aanbod 
Shirt Madrid in 2 kleuren + 3 bijbehorende korte broeken komen op de site 
Overige items blijven onveranderd 
• Het is mogelijk om de shirts bij Leugemors te passen, de dames shirts vallen iets 
wijder dan de wedstrijdshirts 
Shirt kan na de ALV bekeken worden. 
In de nieuwsbrief komt info over de kosten (ook na de ALV na te vragen) 
Bestellen vanaf medio augustus icm de Leugemors sportweek (extra korting op diverse sport 
artikelen voor zaalsport verenigingen, meer info volgt). 
 
Beachcommissie:  
Beachcommissie zomer 2022. 
Daar waar het zaalseizoen loopt van 1 september 2022 tot en met 31 augustus 2023 ligt dat 
bij de beach anders. Ons verslag gaat over de periode van 1 mei – 17 september 2022. 
De commissie bestaat uit Heidy Hobbelink, Koos Elferink en Geert Beijers. 
De aanloop naar de zomer van 2022 begon al in oktober 2021. Vanaf dat moment zijn leden 
van de Stichting Beachvelden Winterswijk het gesprek aangegaan met kv Wiko. Door interne 
problemen bij deze vereniging werd het onduidelijk of zij deel zouden blijven uitmaken van de 
Stichting. Hier is veel tijd in gaan zitten omdat kv Wiko een heel andere verdeling eiste van de 
consumptie omzet en konden zij ook de berekende winst over 2021 van € 800,- niet aan ons 
uitkeren. Vertrouwensbreuk volgde. Wim Aalderink (ex-wethouder sport) werd als mediator 
door kv Wiko gevraagd te bemiddelen tussen de 3 verenigingen. Uiteindelijk was zijn conclusie 
duidelijk en vertaalde hij deze als volgt: “Helaas is door de starre houding van kv Wiko de 
helpende hand, welke meermaals werd uitgestoken door HCW en Skopein Wivoc om tot een 
oplossing te komen, nooit serieus genomen en niet opgepakt. Hierdoor rest de twee 
laatstgenoemde verenigingen niets anders dan de samenwerking met ingang 1 april 2023 op 
te zeggen.” De gevolgen waren dat er een statutenwijziging moest komen welke op 22 juni 
2022 zijn beslag kreeg. Totale kosten ruim € 500,- welke door HCW en Skopein Wivoc zijn 
gedragen. 
Een nieuwe situatie als je kijkt naar de accommodatie. Het blijft tot op de dag van vandaag 
nog steeds jammer dat het zo is gelopen maar er was geen andere oplossing mogelijk. De 
samenwerking werd gezocht met Avanti. Hier zijn we met open armen ontvangen en vrij snel 
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waren de goede afspraken gemaakt m.b.t. stroom-, toilet-, kleedkamer- en eventueel 
kantinegebruik. 
Vanuit de beachcommissie werd er een reserveringsschema opgesteld voor de teams. Helaas 
moesten we aan het eind van het beachseizoen vaststellen dat er erg veel lege plekken bleven 
omdat teams, zonder afmelden, niet kwamen opdagen. Een duidelijk leermoment voor 2023. 
Activiteiten: 
• Elke woensdagochtend van 9.30 - 11.00 uur training dames recreanten. 
• Een groep Oekraïners vond op zaterdagochtend de weg naar de beachvelden. 
• No Jump Volleybal verhuisde vanuit de zaal naar het zand. 
• 16 juni Jeugd en ouders toernooi door de activiteitencommissie. 
• 20-24 juni de 2de beachvolleybalweek met ca. 20 teams. 
• 2 juli Regionaal CMV toernooi. 
• 9 juli toernooi niveau 3de divisie heren behorend bij het Nationaal Beach Circuit 
• 4 september als afsluiting het 2de Bye, Bye Beachtoernooi in het kader van het WK-
Dames 2022. 
• Diverse clinics gegeven aan scholen, Winterswijk Actief etc. 
Financieel: 
Voor het eerst hadden we nu ook te maken met een eigen verkoop van consumpties. Tegen 
zeer redelijke prijzen was er een beperkt assortiment van drankjes in de koelkast aanwezig. 
Op basis van vertrouwen vond de afrekening plaats. Leden sturen een berichtje om een 
"Tikkie” te ontvangen voor de genuttigde drankjes. Dit bleek een succesvolle formule zover wij 
het hebben kunnen zien. 
Door de mooie omzet tijdens de eerdergenoemde activiteiten, gebruik door derden en eigen 
initiatieven was er een positief resultaat van ruim € 1.000, - (inclusief de trainerskosten, 
exclusief de investeringen en notariskosten) Er kon alsnog ca. € 300,00 overgemaakt worden 
naar de penningmeester. 
Wij willen alle mensen hartelijk bedanken voor hun bijdrage aan een mooi beachseizoen waarin 
de zon ons gunstig gezind was en hopen in de zomer van 2023 op minimaal eenzelfde 
resultaat met een betere bezetting van de velden. 
 
Gevraagd wordt naar de reserveringsapp voor de Beach velden. Dit werkt nu niet goed, 
Raymond is hiermee bezig. Als het niet werkt even seintje geven.  
Een extra sleutel zou handig zijn, dit is mede aan HCW en stichting Beach velden, Barry neemt 
dit mee.  
Moeten we hoofdhek afsluiten als er fietsen staan? Ja. Stichting Beach velden moet dit 
oppakken, Barry geeft dit door. 
Contributie voor niet-leden is €50,-- bij Beach. Een verenigingslid betaalt €30,-- en mag alles. 
Hoe zit dit? Bij Beach sluit je een abonnement af voor een bepaalde tijd voor €50,--, daarin zit 
ook stuk onderhoud. Betekent dat je geen lid bent van Wivoc en geen stemrecht hebt bij ALV. 
Bij vorige ALV is gezegd dat keuze wordt aangeboden, hier is Geert overheen gestapt. Daarop 
wordt nog terug gekomen.  
 
Toernooicommissie: er zijn afgelopen seizoen 2 toernooien geweest. Het oliebollentoernooi 
was gemixt met 60 deelnemers, was erg leuk, volgend jaar weer. Het recreanten 
bedrijventoernooi is na Corona weer opgestart met 1 avond. Vorig jaar zat het te dicht op 
Beach om apart te organiseren, eigenlijk was dat nu ook zo. Liep heel goed, iedereen heeft 
hoop lol gehad. Volgend jaar proberen 2 avonden te organiseren. Als het weer naar 4 avonden 
gaat dan wel extra hulp nodig. 
 
PR/sponsoring: PR loopt, nieuwe nieuwsbrief bevalt goed, Facebook ook.  
Sponsoring is lastig, eigenlijk iemand tekort om echt tijd in te stoppen. Geert deed dat eerder 
heel goed. Ruim van tevoren mee beginnen i.v.m. nieuwe kleding / sponsoren. 
 
Arbitrage: om eenheid uit te stralen zijn er scheidsrechtershirts aangeschaft. Degenen die 
vaker fluiten hebben eigen shirt, voor de andere scheidsrechters liggen er shirts in de sporthal.  
De bond heeft tekort aan scheidsrechters, leveringsplicht is naar 14 punten per team gebracht. 
Het volgen van de VS3 cursus levert nu weer een punt op. 
Marijn stelt voor om iedereen verplicht het spelregelbewijs te laten halen. Het is niet verplicht 
om dan te fluiten maar het kan wel. Indien nodig kan je dan ook iemand van de tribune halen. 
ALV stemt in om dit vanaf 16 jaar verplicht te stellen. Marijn wil graag met iemand sparren 
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hoe je dit verplicht stelt en wat te doen als iemand dit niet doet. Als de jeugd fluit wordt dit 
begeleid door o.a. Marijn. 
 
Wedstrijdsecretariaat: veel wijzigingen afgelopen seizoen. M.b.t. zaalwacht wat klachten 
gekregen. Als je zelf moet spelen kan je niet een afwezige teller vervangen. Dat hoeft ook niet, 
je moet alleen vervanging regelen (bijv. iemand van tribune, kantine). Eerder was het zo dat 
je heel vroeg in sporthal moest zijn voor zaalwacht terwijl je zelf heel laat speelt of andersom. 
Heeft ook nadelen. Niek heeft gekozen voor 1e optie. Verantwoordelijkheid ligt bij de tellers. 
 
 

6. Gebruik sociale media door (ere)leden 
Naar aanleiding van het bericht op Facebook over D1 van Geert Beijers onder het 
Facebookbericht van het kampioenschap van JC1 zijn er veel berichten binnen gekomen bij de 
voorzitter en ook bij Geert zelf. Daarbij werd vaak aangegeven dat zo’n reactie niet passend is 
voor een erelid en ex-voorzitter. Om de sfeer in de sporthal niet te bederven en omdat 
erelidmaatschap een zaak is voor de ALV heeft het bestuur besloten om dit bij deze ALV op te 
voeren als agendapunt. Geert heeft schriftelijk gereageerd omdat hij niet aanwezig kon zijn. 
Hierover is gesproken in de vergadering en dit heeft geleid tot een stemming. Bijna unaniem is 
besloten om met Geert in gesprek te gaan over openbare uitingen. De uitkomst daarvan zal 
worden terug gekoppeld naar de aanwezigen bij deze ALV. 
 

7. Financiën 
Vandaag ruwe cijfers, het boekjaar loopt 1 september officieel af. Daarna komt de 
kascontrolecommissie bij elkaar. Er is tot nu toe een positief saldo. De begroting voor komend 
seizoen ligt ook voor. Frans zal nakijken wat er precies is opgenomen in de post algemene 
kosten. Barry vraagt of op de begroting ook 3 verbandtrommels opgenomen kunnen worden 
evenals de vervangingskosten, ongeveer € 300,--. 
 
Contributie komend seizoen: advies penningmeester is voorlopig af te zien van verhoging. Is al 
paar jaar niet verhoogd. College van B&W is bezig geweest met bezuiniging en andere 
financiering sportclubs maar dit is na de verkiezingen overboord gegooid, in ieder geval heeft 
bestuur niets meer gehoord over uitkomsten van de gevoerde gesprekken met verenigingen en 
wat daarmee gaat gebeuren. 
 

8. Afscheid Wim Navis 
Wim Navis neemt na alle jaren trouwe dienst aan de vereniging afscheid. Hij heeft 
verschillende functies vervuld binnen de vereniging en bij de Nevobo. Helaas is het de bond 
niet gelukt voor vandaag een onderscheiding voor Wim te regelen, gelukkig heeft hij er al een 
op zak. Hij wordt ontzettend bedankt voor alles wat hij heeft gedaan met een mooie bos 
bloemen en een bon voor Skopein. Daarna wordt hij ook nog toe gesproken door beide 
opvolgsters en verrast met een cadeau.  
 

9. Rondvraag 
 Hoe zit het met de contributie voor No Jump? Dit was een pilot en deze is nog niet 

besproken. De ledenadministratie geeft aan dit onder de noemer recreanten weg te kunnen 
zetten, daarin zit ook afdracht voor Nevobo. 

 N.a.v. vraag eerder in ALV over dat D2 een lijnteam zou moeten zijn met jonge meiden die 
toegroeien naar D1: in de pauze is hierover gesproken met TC, de gekozen constructie met 
D1 en D2 voor komend seizoen kan niet anders omdat ze beide in dezelfde klasse spelen. 

 Als we dingen missen of aanvulling nodig is voor verbandtrommel graag bericht naar Barry. 
 Hoe zit het met contributie Oekraïners? Gemeente betaalt dit, is een potje voor. 

Onduidelijk nog wanneer dit binnen komt. 
 De ledenadministratie mist de aanmeldingen voor No Jump. Dit was een pilot en dit zal 

voor alle deelnemers nog omgezet moeten worden, daarvoor nog officieel formulier 
invullen. Ruud zal dit delen in de app groep. No Jump valt onder de recreanten.  

 Op laat moment is besloten dat de jeugd door kon trainen in de zaal. Dit is niet gepeild 
onder de jeugd. Er was veel onrust, in overleg met trainers en jeugd doen. Als er eerder 
duidelijkheid over de zaal kan eerder gepeild worden of er belangstelling is.  

 Voor alle vaste momenten van alle commissies een jaarplanning maken. Sommige 
commissies hebben op bepaalde momenten extra hulp nodig. Vindt ALV een goed idee. Wie 
pakt dit op?   
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10. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 22.30 uur. 
 


